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Obecné zastupiteľstvo vo Vavrišove 

 

ZÁPISNICA 

z  rokovania obecného zastupiteľstva konaného dňa 23. augusta 2017 o 16,30 h v malej 

zasadačke  Obecného úradu vo Vavrišove 

___________________________________________________________________________ 

 

Prítomní: Ľubica Chlebová – starostka obce 

Poslanci: Ján Janotka, Tibor Trepáč, Ing. Michal Schléger, Ing. Eva Trnková,  Bc. Eva 

Doležalová, Mgr. Vladimír Švec,  Danuša Beláková – hlavná kontrolórka 

 

Overovatelia: Mgr. Vladimír Švec, Tibor Trepáč 

Zapisovateľka: Bc. Gabriela Pelcerová 

 

Program: 

1. Otvorenie 
2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov a zapisovateľa  
3. Schválenie programu rokovania 
4. Kontrola plnenia uznesení 
5. Správa z vykonanej finančnej kontroly – účtovné doklady za mesiac marec 2017 
6. Správy z vykonanej  kontroly Inventarizácia majetku, záväzkov a rozdielu majetku a záväzkov 

obce k 31.12.2016. 
7. Schválenie spolufinancovania stavebných úprav hasičskej zbrojnice 
8. Vyhlásenie mimoriadneho stavu budovy domu smútku a miestnej komunikácie pri BD 312 
9. Schválenie použitia rezervného fondu na opravu budovy domu smútku a miestnej komunikácie 

pri BD 312 
10. Rozpočtové opatrenie č.  9, 10 a 11/2017 
11. Zásady hospodárenia s finančnými prostriedkami obce – schválenie 
12. Zásady hospodárenia s majetkom obce a s majetkom štátu, ktorý bol zverený obci Vavrišovo – 

schválenie 
13. Schválenie zámeru a zmluvných podmienok – nájom pozemku Porubän poľnohospodár s.r.o. 
14. Schválenie zápisu do obecnej kroniky za rok 2015 
15. Informácia o pripravovaných zmenách vo VZN o odpadoch 
16. Informácia o poskytnutí dotácie pre Slovenský zväz protifašistických bojovníkov 
17. Interpelácie poslancov, rôzne a záver – kladenie vencov SNP 

- p. Ďurica - list 
 

 

 

V úvode privítala prítomných pani starostka.  Skonštatovala, že  rokovanie OZ sa uskutočňuje 

podľa pozvánky č. 327/2017 s programom uvedeným v pozvánke. Z pracovných dôvodov sa 

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva ospravedlnil p. Krajčírik. 

 

K bodu 1 až 4.  

V úvode p. starostka prečítala program. 

 

Následne  sa volila návrhová komisia v zložení: 

Predseda: Bc. Eva Doležalová,  

členovia: Ing. Michal Schléger, Ing. Eva Trnková 
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Uznesenie č.  56/2017 

Počet poslancov: 6 

Počet hlasujúcich poslancov: 6 

Za: 6 -  Ján Janotka,  Tibor Trepáč,  Ing. Michal Schléger, Bc. Eva Doležalová, Mgr. Vladimír 

Švec, Ing. Eva Trnková,  

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

 

Za overovateľov boli určení  – Mgr. Vladimír Švec, Tibor Trepáč  

Za zapisovateľku zápisnice bola určená: Bc. Gabriela Pelcerová 

 

Uznesenie č.  57/2017 

Počet poslancov: 6 

Počet hlasujúcich poslancov: 6 

Za: 6 -  Ján Janotka,  Tibor Trepáč,  Ing. Michal Schléger, Bc. Eva Doležalová, Mgr. Vladimír 

Švec, Ing. Eva Trnková,  

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

 

Nasledovalo schvaľovanie programu. Starostka prečítala program zasadnutia obecného 

zastupiteľstva. P. Janotka navrhol, či by sa nemohla dať ešte do programu problematiku 

dolného autocampingu. Odpovedala p. starostka, že táto problematika  sa bude prejednávať 

v bode 17. Program bol schválený jednomyseľne. 

 

Uznesenie č. 58 /2017 

Počet poslancov: 6 

Počet hlasujúcich poslancov: 6 

Za: 6 -Ján Janotka,  Ing. Michal Schléger, Bc. Eva Doležalová, Mgr. Vladimír Švec, Ing. Eva 

Trnková, Tibor Trepáč   

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

 

 

OZ kontrolou uznesení konštatuje: 

– uznesenie č. 10/2016 je v plnení, ostatné uznesenia sú splnené.  

 

Uznesenie č.  59/2017 

Počet poslancov: 6 

Počet hlasujúcich poslancov: 6 

Za: 6 – Ján Janotka,  Tibor Trepáč,  Ing. Michal Schléger, Bc. Eva Doležalová, Mgr. Vladimír 

Švec,  Ing. Eva Trnková 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 
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K bodu 5 (Správa hlavnej kontrolórky – účtovné doklady): 

Materiály boli poslancom zaslané pred konaním zasadnutia. P. Kontrolórka prítomných 

poslancov stručne oboznámila s vykonanou kontrolou. Boli dodržané všetky zákonné 

povinnosti. Finančná kontrola na účtovných dokladoch bola vykonávaná v zmysle zákona. 

Nebolo potrebné navrhovať žiadne opatrenia. 

 

Uznesenie č. 60/2017 

Počet poslancov: 6 

Počet hlasujúcich poslancov: 6 

Za: 6 – Ján Janotka,  Ing. Michal Schléger, Bc. Eva Doležalová, Mgr. Vladimír Švec,  Ing. 

Eva Trnková, Tibor Trepáč 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

K bodu 6 (Správa hlavnej kontrolórky -  inventarizácia majetku) 

Materiály boli poslancom zaslané pred konaním zasadnutia. P. Kontrolórka prítomných 

poslancov stručne oboznámila s vykonanou kontrolou. Boli zinventarizované všetky účty. 

Inventarizácia bola vykonávaná v zmysle zákona. Nebolo potrebné navrhovať žiadne 

opatrenia. 

  

Uznesenie č.  61/2017  

Počet poslancov: 6 

Počet hlasujúcich poslancov: 6 

Za: 6 – Ján Janotka,    Ing. Michal Schléger, Bc. Eva Doležalová, Mgr. Vladimír Švec,  Tibor 

Trepáč,  Ing. Eva Trnková 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

 

K bodu 7 (Schválenie spolufinancovania stavebných úprav hasičskej zbrojnice) 

Prítomných poslancov oboznámila p. starostka so skutočnosťou a rozvíjajúcej sa činnosti 

DHZ obce. Aj pre ich motiváciu a zlepšenie pracovných podmienok ako aj pre zhodnocovanie 

majetku obce sa obec zapája do výzvy č. 7/2017, ktorú vyhlásilo MV SR. Materiály sa 

kompletizujú. Posledným podkladom k žiadosti, ktorý je potrebné doložiť, je schválenie 

spolufinancovania stavebných úprav hasičskej zbrojnice. Jedná sa o prípojky – plynu, 

vodovodu, kanalizácie, zriadenie technickej miestnosti s pecou na plynové vykurovanie, 

sociálne zariadenie so sprchou, zateplenie podkrovia, výmenu okien na veži. Poslanci 

podporili tieto aktivity a prijali uznesenie na spolufinancovanie stavebných úprav. 

 

Uznesenie č. 62/2017 

Počet poslancov: 6 

Počet hlasujúcich poslancov: 6 

Za: 6 – Ján Janotka,  Ing. Michal Schléger, Bc. Eva Doležalová, Mgr. Vladimír Švec,  Ing. 

Eva Trnková, Tibor Trepáč 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

K bodu 8 (Vyhlásenie havarijného stavu budovy domu smútku ) 
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p. Starostka už pred konaním zasadnutia obecného zastupiteľstva poslala poslancom 

fotografie dokumentujúce, v akom stave sú dvere a celé priečelie na budove domu smútku. 

Dvere do domu smútku sú v havarijnom stave, rozožraté od mravcov. Štítové dosky sa menili 

pred 2 rokmi. Sú napádané ďatlami.  

P. Trnková upozornila na stavebný materiál uskladnený v priestoroch DS a že chýba forma na 

kopanie hrobov. P. starostka – staré okná by mohla vziať firma, keď bude montovať nové 

dvere. 

Čo sa týka miestnej komunikácie v blízkosti BD 312 sú tam problémy v čase prudkých 

dažďov. V miestnej komunikácii je preliačina a dažďová voda tečie popred garáže a pri 

odstavnej ploche pri BD 312. Problém je potrebné riešiť. Cenové ponuky od firiem sú na 

12150,- a 13177,- eur bez DPH. Musia sa urobiť 3 drenážne šachty. 

P. Janotka požiadal p. starostku, aby vyžiadala od firiem pred realizáciou nákres a technickú 

správu plánovaných prác.  

P. Trepáč – upozornil, aby sa obec nedostala do problémov, že vznikne priesak nebezpečných 

látok z áut, ktoré sú na odstavnej ploche.  

P. kontrolórka navrhla, aby sa postupovalo ohlásením stavby a cez kapitálové výdavky použili 

prostriedky rezervného fondu.  

Výsledkom diskusie bolo vyhlásenie havarijného stavu na dome smútku a schválenie použitia 

prostriedkov rezervného fondu. 

 

Uznesenie č. 63/2017   

Počet poslancov: 6 

Počet hlasujúcich poslancov: 6 

Za: 6 – Ján Janotka,   Ing. Michal Schléger, Bc. Eva Doležalová, Mgr. Vladimír Švec, Ing. 

Eva Trnková, Tibor Trepáč 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

 

K bodu 9 (schválenie použitia rezervného fondu na opravu budovy domu smútku a miestnej 

komunikácie pri BD 312) 

 

Boli schválené prostriedky z rezervného fondu vo výške 4 900,- EUR na vyriešenie 

havarijného stavu priečelia na budove domu smútku  a 16 000,- EUR na miestnu komunikáciu 

k BD 312. 

 

 

Uznesenie č. 64/2017   

Počet poslancov: 6 

Počet hlasujúcich poslancov: 6 

Za: 6 – Ján Janotka,   Ing. Michal Schléger, Bc. Eva Doležalová, Mgr. Vladimír Švec, Ing. 

Eva Trnková, Tibor Trepáč 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

 

 

K bodu 10 (Rozpočtové opatrenie 9,10,11,/2017) aj 12 

P. Pelcerová oboznámila prítomných poslancov o vykonaných rozpočtových opatreniach. 

Poslanci rozpočtové opatrenia zobrali na vedomie. 
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Uznesenie č. 65/2017   

Počet poslancov: 6 

Počet hlasujúcich poslancov: 6 

Za: 6 – Ján Janotka,   Ing. Michal Schléger, Bc. Eva Doležalová, Mgr. Vladimír Švec, Ing. 

Eva Trnková, Tibor Trepáč 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

 

 

Bod č. 11 (zásady hospodárenia s finančnými prostriedkami obce - schválenie) 

Materiál bol zaslaný pred konaním zastupiteľstva ešte v mesiaci júl. Zo strany poslancov 

neboli v stanovenom termíne vznesené pripomienky. Zásady sa novelizovali.  

P. Švec požiadal o zverejnenie Zásad aj  na www.vavrisovo.sk . 

P. Janotka poukázal na čl. 10 – nákup majetku starosta do 5 000,- EUR. Po diskusii sa suma 

upravila na 3500,- EUR.   

Poslanci schválili Zásady hospodárenia s finančnými prostriedkami obce. 

 

Uznesenie č. 66/2017   

Počet poslancov: 6 

Počet hlasujúcich poslancov: 6 

Za: 6 – Ján Janotka,   Ing. Michal Schléger, Bc. Eva Doležalová, Mgr. Vladimír Švec, Ing. 

Eva Trnková, Tibor Trepáč 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

 

K bodu 12 (Zásady hospodárenia s majetkom obce a s majetkom štátu, ktorý bol zverený obci 

Vavrišovo) 

Zásady mali poslanci na pripomienkovanie už začiatkom mesiaca august. Pripomienky poslal 

p. Švec. Jednotlivé pripomienky boli prerokované na zasadnutí OZ a zapracované do zásad. 

Zásady boli poslancami schválené jednomyseľne 

 

 

Uznesenie č. 67/2017   

Počet poslancov: 6 

Počet hlasujúcich poslancov: 6 

Za: 6 – Ján Janotka,   Ing. Michal Schléger, Bc. Eva Doležalová, Mgr. Vladimír Švec, Ing. 

Eva Trnková, Tibor Trepáč 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

 

K bodu 13 (Schválenie zámeru a zmluvných podmienok – nájom pozemku Porubän 

poľnohospodár s.r.o.) 

Poslanci prerokovávali iba zámer. Jedná sa o plochu cca 1535 m². Poslanci prerokovali 

plochu na prenájom aj podľa geometrického plánu. Po krátkej diskusii a predkladaní návrhov 

je výsledkom diskusie: cena je 1,- eur/m², doba nájmu 1 rok do 31.12.2018 s možnosťou 

predĺženia za predpokladu plnenia zmluvných podmienok. 

http://www.vavrisovo.sk/
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Uznesenie č. 68/2017   

Počet poslancov: 6 

Počet hlasujúcich poslancov: 6 

Za: 5 – Ján Janotka,   Bc. Eva Doležalová, Mgr. Vladimír Švec, Ing. Eva Trnková, Tibor 

Trepáč 

Proti: 1 - Schléger 

Zdržali sa: 0 

 

K bodu 14 (Schválenie zápisu do obecnej kroniky za rok 2015) 

Znenie zápisu do obecnej kroniky mali poslanci predložené v materiáloch pred konaním 

zastupiteľstva. P. Trnková mala pripomienky prevažne štylistického charakteru. Nikto iný 

pripomienky nemal. Poslanci schválili Zápis do kroniky za rok 2015 jednomyseľne. 

 

Uznesenie č. 69/2017   

Počet poslancov: 6 

Počet hlasujúcich poslancov: 6 

Za: 6 – Ján Janotka,   Ing. Michal Schléger, Bc. Eva Doležalová, Mgr. Vladimír Švec, Ing. 

Eva Trnková, Tibor Trepáč 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

 

K bodu 15 (Informácia o pripravovaných zmenách vo VZN o odpadoch) 

Informáciu pripravila p. Veselovská. P. starostka prítomným poslancom informáciu prečítala, 

s upozornením, že po prijatí novely zákona a školení s odborníkmi v tejto oblasti obec vykoná 

vo svojom VZN potrebné opatrenia 

 

 

K bodu 16 (Informácia o poskytnutí dotácie pre Slovenský zväz protifašistických bojovníkov) 

 

Zväz protifašistických bojovníkov oblastný výbor Liptovský Mikuláš podal žiadosť o dotáciu 

v zmysle VZN obce Vavrišovo č. 41/2010. Na základe ich žiadosti bola starostkou obce 

schválená  dotácia vo výške 120,- Eur. Poslanci uvedenú skutočnosť zobrali na vedomie. 

 

Uznesenie č. 70/2017   

Počet poslancov: 6 

Počet hlasujúcich poslancov: 6 

Za: 6 – Ján Janotka,   Ing. Michal Schléger, Bc. Eva Doležalová, Mgr. Vladimír Švec, Ing. 

Eva Trnková, Tibor TRepáč 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

 

Bod 17 (interpelácie) 

p. starostka: 

- kladenie vencov  - p. Trnková dala urobiť vence u p. Šušlíka na termín 28.8.2017. 

- 29.8.2017 bude kladenie vencov na Podbanskom – zúčastní sa p. starostka, p. Trepáč, p. 

Trnková 
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- list od p. Ďuricu – posielal odvolanie proti rozhodnutiu. Jeho list bol na zasadnutí 

prerokovaný a prečítaný. 

 

o 18:55 odišla p. kontrolórka 

 

- pílenie dreva na OÚ – je potrebné pripraviť zásobu na zimu. 16.9.  o 9:00 h je predbežný 

termín. 

- ATC – dolný kamp – dať preč betonovú plochu a položiť kocky. Odvodnenie ďalej od 

budovy. Dlažba pri sociálnych zariadeniach ktorá odpadáva opraviť. Zatekanie strechy 

bolo odstránené. 

- Učiteľka MŠ  - na základe žiadostí – bola vybraná uchádzačka, ktorá dnes telefonovala, 

že nenastúpi. Boli oslovené ďalšie dve, ktoré prídu v pondelok 28.8.2017. 

- Uvítanie detičiek v MŠ bude 4.9. o 8:00 h. 

- Zatekanie do KD – bol skontrolovať p. Žiška je potrebné vymeniť plech pri strešnom 

okne. 

- Súdny spor s p. Šmihulom – následné predvolanie je na deň 18.9.2017 

- Kostolné zvony – riešila p. starostka s p. Slabejom,  či by zvony nemohli biť kratšiu 

dobu. P. Trnková navrhla osloviť listom predsedníctvo cirkevného zboru v L. Petre. 

- p. Švec sa informoval o možnosti kúpi basketbalového koša ku BD 280. Takýto kôš 

v minulosti už osadený bol ale veľmi rýchlo bol zničený. 

- P. starostka informovala prítomných poslancov, že p. Adamová zo Zvolena – vo veci 

predaja pozemku pre obec na IBV bola oslovená, predbežne sa vyjadrila kladne 

k možnosti predaja pozemku obci, ale do záväzného jednania s ňou obec vstúpi až po 

rozhodnutí kadiaľ presne povedie miestna komunikácia. 

- v problematike Envipak a kontajnery na separovaný zber –  snažíme sa získať ďalšie 

kontajnery  na plasty. Kontajnery na papier nebudú dávať, nakoľko sa do týchto nádob 

vyhadzuje čokoľvek. P. Trnková – navrhla vychovávať ľudí aj tým, že sa častejšie 

vyhlási v miestnom rozhlase relácia, v ktorej sa občanom obce pripomenie dôležitosť 

správneho separovania. 

P. Krajčírik prišiel na zasadnutie obecného zastupiteľstva o 19:27 hod. 

 

p. Schléger – chcel informáciu ako bude pokračovať plynovod. P. starostka – p. Horník od 

plynárov má doniesť aktualizovaný rozpis prác. 

p. Janotka – upozornil, v súvislosti s prácami SPP na výmene plynovodu, na chodník na ulici 

kde býva p. Trnková – je tam umiestnená chránička. P. starostka už na to pracovníkov ktorí 

budú vykonávať výkopové práce upozornila.  

Na záver p. starostka poďakovala prítomným za prácu počas akcie Bitka pri Vavrišove 

a Chodníčky k domovu. 

 

Zasadnutie ukončené o 19:50 hod.  

Vo Vavrišove 23.08.2017 

Zapísala: Bc. Gabriela Pelcerová 

 

 

Ľubica Chlebová 

      starostka 

Overovatelia:  

.......................................... 

............................................. 


